



Bram Burofactory - HLO

RECEPTION – TECHNICAL FEATURES



RECEPTION WITH LATERAL PANEL

TOPS

Top thickness 30 mm in melamine or wood

Rounded edges with 2 mm radius of ABS

FRONT

Structural fronts in melamine or wood or crystal.

SIDES

Two "brushed steel" and "moon dust" paintings have been specially made and characterize the reception surface and the sides of the furniture.

STRUCTURE

The internal structure is realized in squared metal tube of dim. mm 40x40 and mm 20x20 with 2 mm thickness, painted with epoxy powders.

The structure of the tables is in silver melamine thickness 30 mm.

UPPER SECTION

The tempered glass of the upper section of the counter is an "extra-clear" and tempered glass, finished with a double sand-blasting which gives him an opaline colour.

Optional antiglare screens are available if one wishes to fit light bulbs inside the upper section.



Bram Burofactory - HLO

FRONT

The Front of the Reception is available in real wood finishes, varnished or in glazed glass.

SPECIAL

On request, front panels can be customized by the customer using any type of coating such as fabric, stone, etc.

For use as a conference table there are modules without the upper glass top.

The front of the reception desk is inspected and has a channel for overflow cable housing and allows access to and supply all necessary equipment directly on the work surface.

RECEPTION – CARACTERISTIQUES TECHNIQUES



RÉCEPTION AVEC LE PANNEAU LATÉRAL

TOPS

Epaisseur supérieure 30 mm en mélamine ou en bois.

Bords arrondis avec un rayon de 2 mm d'ABS.

DE FACE

Façades structurelles en mélamine ou en bois ou en cristal.

CÔTÉS

Deux peintures "brossé" et "poussière de lune" ont été faites spécialement et caractérisent la surface d'accueil et les côtés du mobilier.

STRUCTURE

La structure interne est réalisée en tube de métal carré de dim. Mm 40x40 et mm 20x20 avec 2 mm d'épaisseur, peint avec des poudres époxy.

La structure des tables est en épaisseur en mélamine d'argent de 30 mm.

SECTION SUPÉRIEURE

Le verre trempé de la partie supérieure du comptoir est un verre "extra-clair" et tempéré, fini avec un double sablage qui lui donne une couleur opale.

Des écrans antireflets optionnels sont disponibles si l'on veut adapter les ampoules à l'intérieur de la partie supérieure.



Bram Burofactory - HLO

DE FACE

Le devant de la réception est disponible dans de véritables finis en bois, vernis ou en verre glacé.

SPÉCIAL

Sur demande, les panneaux avant peuvent être personnalisés par le client en utilisant tout type de revêtement tel que le tissu, la pierre, etc.

Pour l'utilisation comme table de conférence, il existe des modules sans le haut supérieur en verre.

L'avant du bureau de réception est inspecté et dispose d'un canal pour le boîtier de câble de débordement et permet d'accéder et de fournir tous les équipements nécessaires directement sur la surface de travail.